

Title (en)

Table for supporting a stretcher.

Title (de)

Tisch zum Stützen einer Krankentrage.

Title (fr)

Table support de brancard.

Publication

EP 0539283 A1 19930428 (FR)

Application

EP 92402864 A 19921020

Priority

FR 9113015 A 19911022

Abstract (en)

The invention relates to a table for supporting a stretcher carrying a base (12) intended to be mounted, in particular, on the floor (19) of a health-care vehicle and a plate (100) intended to receive a stretcher. According to the invention, at least one slideway (4, 21) is arranged so as to allow transverse movement of the plate (100) with respect to the base (12). The slideway has a shaft (4) integral with the plate (100) as well as a crosspiece (21) integral with the base (12), along which the said shaft (4) slides. Blocking means (5, 6, 9) comprise indexable rules (5) having blocking references (51) interacting with blocking pins (6). A mechanism actuated by a pedal (9) and shafts (91) allows rotation of the indexation rules (5) in order to block or unblock the plate (100) with respect to the base (12). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une table support de brancard portant un socle (12) destiné à être monté notamment sur le plancher (19) d'un véhicule sanitaire et un plateau (100) destiné à recevoir un brancard. Selon l'invention, au moins une glissière (4, 21) est agencée de manière à permettre un déplacement transversal du plateau (100) par rapport au socle (12). La glissière présente un axe (4) solidaire du plateau (100) ainsi qu'une traverse (21) solidaire du socle (12) et le long de laquelle ledit axe (4) coulisse. Des moyens de blocage (5, 6, 9) comportent des règles indexables (5) présentant des repères de blocage (51) coopérant avec des axes de blocage (6). Un mécanisme mû par une pédale (9) et des axes (91) permet une rotation des règles d'indexation (5) pour bloquer ou débloquer le plateau (100) par rapport au socle (12). <IMAGE>

IPC 1-7

A61G 1/06; A61G 3/00

IPC 8 full level

A61G 1/003 (2006.01); A61G 1/06 (2006.01); A61G 3/00 (2006.01)

CPC (source: EPO)

A61G 1/06 (2013.01); A61G 3/0245 (2013.01); A61G 3/0254 (2013.01); A61G 3/0263 (2013.01); A61G 3/0833 (2013.01); A61G 3/0883 (2013.01); A61G 3/0891 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3608448 A1 19870820 - MIESEN FAHRZEUG [DE]
- [A] DE 1541320 A1 19690710 - BINZ & CO
- [A] EP 0128845 A2 19841219 - BABOULIN RENE

Cited by

GB2286813A; GB2286813B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB IT LI PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0539283 A1 19930428; BG 96995 A 19941031; CZ 319092 A3 19930512; DE 539283 T1 19930812; ES 2044812 T1 19940116; FR 2682592 A1 19930423; FR 2682592 B1 19940114; HU 9203334 D0 19930301; HU T65279 A 19940502; SK 319092 A3 19941109

DOCDB simple family (application)

EP 92402864 A 19921020; BG 9699592 A 19921020; CS 319092 A 19921022; DE 92402864 T 19921020; ES 92402864 T 19921020; FR 9113015 A 19911022; HU 9203334 A 19921022; SK 319092 A 19921022